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Ayasofya seçime Ayasofya seçime 
kadar mı açıldı?!!!kadar mı açıldı?!!!

Yerel Seçimler ve Ak Yerel Seçimler ve Ak 
Parti Serdivan AdayıParti Serdivan Adayı

PazarPazar
Nerede o eski Nerede o eski 
hayaller, düşler?hayaller, düşler? Dostun bir fiskesi, yaralar beni!Dostun bir fiskesi, yaralar beni!

FİYATI: 3TL6 EKİM 2023 CUMA

nAK Parti İl Başkanı Yunus Tever, Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı’nın 
uhdesinde düzenlenen ‘Deprem Gerçeği 
ve Kentsel Dönüşüm Şurasının Sonuç 
Bildirgesi’ ile ilgili açıklamalarda bulundu. 
Başkan Tever, “Kentsel dönüşüm, yüzde 
50+1 ile yapılmalı, inşaat ruhsatı yüzde 
50+1 ile alınabilmeli, kentsel dönüşüm 
için yapılan tebligatlar; e-Devlet üze-
rinden bildirilmeli, yapıların kapılarına 
asılmalı ve muhtarlıklarda ilan edilmeli, 
kentsel dönüşüm davalarının hızlıca çö-
zülmesi için arabuluculuk sistemi devreye 
alınıp ihtisas mahkemeleri kurulmalı gibi 
açıklanan sonuç bildirgesindeki iyileş-
tirmeler ülkemizdeki yerinde dönüşüm 
projelerine şüphesiz ki çok büyük katkılar 
sağlayacaktır. Yeni hazırlanacak yasa 
tasarısı ile ortaya çıkacak bu on maddelik 
bildirge, bir deprem şehri olarak bizlere 
ve ülkemize önemli bir rehber olacaktır. 
Bu başarılı çalışma için emeği geçen başta 
Sayın Cumhurbaşkanımız olmak üzere 
Bakanlığımıza ve tüm kurul üyelerine te-
şekkür ediyoruz. Sonuç bildirgesi hayırlara 
vesile olsun.” İfadelerini kullandı. 
►Haberi 5’te

n İYİ Parti Sakarya İl Başkanı Serdip Doku-
macı’nın başkanlığında il binasında basın 
açıklaması gerçekleştirildi. Basın açıklama-
sında konuşan Sapanca İlçe Başkanı Şıkki-
bar, “Sakarya ve Kocaeli’ye nazaran en fazla 
fiyatı biz ödüyoruz. Kartepe bizim suyumu-
zu bizden daha ucuza kullanıyor. Yüzde 25 
bir indirim yapıldı. İndirim yapılmasına rağ-
men biz daha pahalıya kullanıyoruz. Hemen 
müdahale edilmeli” ifadelerini kullandı. 

nİYİ Parti Sakarya İl Başkanı Serdip 
Dokumacı başkanlığında, Sapanca 
İlçe Başkanı Erdem Şıkkibar, Geyve 
İlçe Başkanı Remzi Sönmez, Adapa-
zarı İlçe Başkanı Fatih Aygündüz ve 
Pamukova İlçe Başkanı Kemalettin 
Yörük’ün katılımı ile İYİ Parti Sakar-
ya İl Başkanlığı Toplantı Odasında 
haftalık basın toplantısı gerçekleşti-
rildi.   ►Haberi 6’da

nTürk-İş İl Temsilcisi ve Demiryol-İş Sen-
dikası Şube Başkanı Cemal Yaman, basın 
toplantısı düzenleyerek, SEAH’ta çalışan 
sağlık çalışanlarının Türk-İş’e katıldığını açık-
ladı. Başkan Yaman, mücadeleci sendikacılık 
anlayışı ile sorunların üstesinden gelecekle-
rini ifade etti.
SAĞLIKÇILAR TÜRK-İŞ ÇATISI 
ALTINDA TOPLANACAK
nSağlık-İş’in Sakarya’da daha da büyümesi 
ve güçlü bir sendika olma yolunda üzerimi-
ze düşeni yapacaklarını ifade eden Başkan 
Yaman, “Beraber kazanacağız. Türk-İş ve 
Sağlık-İş olarak yapılan bu örgütlenme çalış-
malarında bize güvenerek, sahada örgüt-
lenme çalışması yapan gerçek kahraman-
lara teşekkür ediyoruz. Çalışma hayatının 
sorunlarını biliyor ve beraber yaşıyoruz. 
Ülkemizde yaşanan ekonomik sıkıntılar ve 
ÖTV ile açıklan ekonomik program önümüz-
deki yılların çalışan ve dar gelirlilerin sırtına 
yükleneceği ve yeni vergilerin uygulamaya 
sokulacağı, enflasyonun devam edeceğini 
göstermektedir. Bugün için çalışanların alım 
gücü kalmamıştır. ►Haberi 7’de

nEndonezya’nın Açe bölgesinden getirdiği 
fasulye tohumunu bahçesine eken çiftçi, 
son zamanlarda taleplere yetişemiyor. “Ka-
cang panjang” isimli fasyulyenin dünyanın 
her yerinde yetiştiğini, Türkiye’de ise sadece 
kendi bahçesinde bulunduğunu ifade eden 
üretici, “Bunlar kendi vatanında iki buçuk 
metreye kadar uzayabiliyor. Biz burada bir, 
bir buçuk metreyi hedefledik. Hedefimize 
de ulaştık” dedi.
“SADECE SAKARYA’DA YETİŞİYOR”
nUsame Sofoğlu, fasulyenin lezzetli 
olduğunu da ifade ederek, “Pişirme usulü 
de aynı. Daha hızlı pişiyor. Lezzeti genel 
fasulyelerden çok daha iyi, bizzat tattık. 
Dünyanın her yerinde yetişiyor. Türkiye’nin 
sadece Sakarya’sında biz yetiştiriyoruz ve 
tüm illerine gönderimini sağlayabiliyoruz. 
Tüm illerinde de yetişebiliyor” şeklinde 
konuştu.    ►Haberi 9’da

TEVER’DEN DEPREM
OZELESTIRISI
‘Deprem Gerçeği ve Kentsel Dönüşüm Şurasının Sonuç Bildirgesi ile ilgili açıkla-
ma yapan AK Parti İl Başkanı Tever, “Biz deprem gerçeğini göz önünde bulundu-
rarak şehir olarak planlarımıza sadık kaldık. Fakat şu bir gerçek ki yerinde dönü-
şümü tam manasıyla şehrimizde uygulayamadık” diyerek özeleştiride bulundu. 

Yaman: “SorunlarınYaman: “Sorunların
üstesinden geleceğiz”üstesinden geleceğiz”

EndonezyaEndonezya’’dan getirdi,dan getirdi,
taleplere yetişemiyortaleplere yetişemiyor

Yunus Tever Ankara’daki kongreye 63 otobüs ve 3500 kişiyle katılacaklarını açıkladı.

Yunus Tever’den 
kongre açıklaması
nAK Parti Sakarya İl Başkanı Yunus Te-
ver, AK Parti’nin 22 yıllık siyasi tarihinin 
istisnasız her gününü millete hizmet 
yolunda harcadığını bildirdi.
Tever, parti binasında 7 Ekim’de ger-
çekleştirilecek AK Parti 4. Olağanüstü 
Büyük Kongresi’ne ilişkin yaptığı açık-
lamada, 14 Ağustos 2001’de Cumhur-
başkanı ve Genel Başkan Recep Tayyip 
Erdoğan’ın liderliğinde “Aydınlığa Açık, 
Karanlığa Kapalı” şiarıyla kurulan par-
tinin, 3 Kasım 2002’den bu yana girdiği 
her seçimde milletin derin teveccühüne 
mazhar olduğunu söyledi.Haberi 6’da

“Kendi suyumuz “Kendi suyumuz 
BIZE PAHALI”BIZE PAHALI”

Dünya yaşlılar Dünya yaşlılar 
gününde gününde 

unutulmadılarunutulmadılar
nSerdivan Belediyesi Sosyal 
Yardım İşleri Müdürlüğü 
tarafından her yıl organize 
edilen etkinlik, yaşlıların 
sosyal etkileşimlerini artır-
mayı ve yaşam kalitelerini 
yükseltmeyi amaçlıyor.

nSerdivan Belediyesi, yaşlı-
ların özel günlerinde de yan-
larında olmayı ve onlara vefa 
göstermeyi sürdürüyor. Sos-
yal Yardım İşleri Müdürlüğü, 
1 Ekim Dünya Yaşlılar Günü 
dolayısıyla yaşlıları unutma-
dı. Serdivan Millet Bahçesi’n-
de düzenlenen etkinlikte, 60 
kişi özel yemekte buluştu. 
Yeşil alanlarda dolaşmanın 
keyfini çıkaran yaşlılar, müzik 
eşliğinde eğlenceli vakit ge-
çirerek mutlu anlar yaşadılar. 
►Haberi 9’da

MÜSIAD SakaryaMÜSIAD Sakarya’’dan dan 
Vali SoytürkVali Soytürk’’e ziyaret e ziyaret 

nBir takım ziyaretler kapsamında Tekirdağ’da 
bulunan MÜSİAD Sakarya Şube Başkanı İsmail 
Filizfidanoğlu ve beraberindeki heyet, Vali Recep 
Soytürk’ü makamında ziyaret etti. Haberi 4’te

Bahis çetelerine Bahis çetelerine 
büyük operasyonbüyük operasyon
nBartın merkezli aralarında Sakarya’nın da 
bulunduğu 3 ilde eş zamanlı olarak gerçek-
leştirilen yasa dışı bahis operasyonlarda 5 
kişi gözaltına alındı. Operasyonlarda 70 bin 
TL ve 600 dolar ele geçirilirken milyonlar-
ca TL’lik vurgun yapıldığı tahmin ediliyor. 
►Haberi 3’te

nGeyve Belediye Başkan Yardımcısı Remzi 
Akçay’ın vefat eden babası emekli imam Yusuf 
Akçay, kılınan cenaze namazının son yolculuğu-
na uğurlandı . ►Haberi 3’te

Anne AğırlarAnne Ağırlar’’a veda a veda 
nAslen Sakaryalı olan Eskişehir İl 
Emniyet Müdürü Yaman Ağırlar’ın vefat 
eden 76 yaşındaki annesi Şiyeker Ağırlar 
toprağa verildi
Eskişehir İl Emniyet Müdürü Yaman Ağır-
lar’ın 76 yaşındaki annesi Şiveker Ağırlar 
hayatını kaybetti. Anne Ağırlar, Akyazı 
Bıçkıdere Asiye Hatun Cami’de kılınan 
cenaze namazının ardından Bıçkıdere 
Mezarlığı’nda toprağa verildi. Haberi 3’te

Akçay son yolculuğuna uğurlandıAkçay son yolculuğuna uğurlandı
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